
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 12. 10. 2021 

Místo:  Restaurace Pizza Coloseum, Vídeňská 1, 639 00 Brno 

Čas jednání: 18:00 – 20:15 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Jan Krkoška, Petr Šíma 

Účast online: Jan Šťastník 

Nepřítomen:  Karel Ťopek 

Sekretariát: Petr Plodík, Pavel Brückner 

Zapisovatel:  Petr Plodík 

Ověřovatel: Petr Galasovský 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

3) Zpráva z jednání VV ČF 

4) Informace z regionálních komisí 

5) Rozvoj 

6) Čerpání rozpočtu 2022 

7) Různé 

 
 

Ad 1) Hejtman Petr Galasovský přivítal všechny přítomné a zahájil jednání VV JMaZL. Ověřovatelem zápisu 

zvolen Petr Šíma. 

 

Ad 2) Petr Plodík informoval o důležitých bodech z posledního jednání regionálních sekretářů: 

- Soutěže a start sezóny, aktuální opatření covid-19 

- Oblast rozhodčích, systém nominací z celostátní úrovně a regionu 

- Školní licence a dovednostní dny 

Ad 3) Petr Galasovský informoval o hlavních bodech z jednání VV ČF: 

- Zhodnocení MSJ, potvrzení trenéra a štábu reprezentace juniorů 

- Zhodnocení regionálních rozvojových plánů 

- Schválení úprav v PP1 a PP3 

Ad 4) Informace z regionálních komisí: 

 

Komise rozhodčích a delegátů 

- Velký problém s počtem rozhodčích, oproti minulé sezóně téměř o polovinu méně – 96 

rozhodčích 

- Plánuje se další nábor rozhodčích – prozatím pouze 15 nováčků 

- Proběhla diskuze nad tématikou udržitelnosti počtu rozhodčích a nad způsobe dalšího náboru 



 

 

- Dále se diskutovalo nad možnostmi a způsobem nominace rozhodčích, která je vzhledem 

k počtu rozhodčích velmi problematická. V souvislosti s tímto tématem Petr Šíma vyjádřil 

poděkování sekretariátu, především Michalu Havelkovi, který je za agendu odpovědný, za 

současnou práci s nominacemi. 

Komise mládeže a metodiky 

- Jan Šťastník otevřel téma trenérů na ODM: 

o Problematické trenérské obsazení dívčího týmu Zlínského kraje 

- Prozatím vybraní členové realizačních týmů: 

o JM chlapci – hlavní trenér Jan Šťastník, asistent Pavel Bruckner 

o JM dívky – hlavní trenér Martin Czeczinkar, asistent David Kučera 

o ZL chlapci – hlavní trenér Matěj Koňařík, asistent bude doplněn 

o ZL dívky – v řešení 

- Proběhla diskuze nad možnostmi a způsobem práce s výběry na ODM:  

o možnosti tréninků, tréninkových kempů, finanční náročnost 

o KMM přednese RVV návrh podmínek, které RVV projedná 

Ligová komise 

- Jelikož personální složení LK JMaZL doposud nebylo ustanoveno, zabývá se její agendou RVV, 

kterému jsou předávány veškeré informace 

- Předseda komise se bohužel stále nechopil své funkce a z tohoto důvodu jej RVV JMaZL pro 

nečinnost odvolává (hlasování 5-0-0). V tomto případě předsednictví LK JMaZL přebere Petr 

Šíma, který osloví kandidáty na členy komise (hlasování 5-0-0) 

- RVV schvaluje změnu předpisů soutěží 6ZM6, 6XR1, 6JE1, 6ZE1 a 6XZ2 předložené ze strany 

sekretariátu (hlasování 5-0-0). 

- Pavel Brückner dále informoval a odstoupivších družstvech z regionálních soutěží a proběhla 

diskuze nad způsobem sankce. V případě dohlášení dalšího družstva místo odstoupivšího 

nebude oddíl pokutován, bez přihlášení jiného družstva budou oddíly pokutovány 

- Odhlášení družstva TJ Sokol Letovice 3+1 a dohlášení do soutěže 5+1: v případě zachování 

družstva Letovic v soutěži 3+1 mladších žáků a přihlášení dalšího družstva navíc, přijmout 

plánované družstvo do soutěže 5+1 pro zachování systému obou soutěží 

- Pavel Brückner informoval o nedostavení se na turnaje, jednalo se prozatím o 3 případy 

v tabulkových soutěžích (2x starší žáci, 1x dorostenci), vždy byla udělena sankce 750,- za 

zápas, dále došlo ke dvěma nedostavení družstev v netabulkových soutěžích, jednou došlo 

k náhradě družstva, ve druhém případě nikoliv a družstvo na turnaji chybělo. Proběhla diskuze 

nad pokutováním v těchto kategoriích – RVV se dohodnul na udělování pokut, a to ve výši 500,- 

za turnaj při dostatečně včasné omluvě 

- Dále byl RVV informován o kontumaci dvou utkání z důvodu nastoupení více hráčů z jiné 

soupisky družstva, než je povoleno, a dalších udělených pokut 

Disciplinární komise 

- V mezidobí zářijového a říjnového jednání RVV bylo per rollam schváleno složení ligové komise: 

předseda Jan Šťastník, členové Jan Slavíček a Ondřej Kyjovský (hlasování 6-0-0). 

Ad 5) Rozvoj 



 

 

 

Petr Plodík informoval o financování programů podpory PP1 a PP2 ze strany KRO. Dále se RVV zabýval 

aktuálním stavem přihlášek oddílů do PP2 a stavem regionálního projektu zaměřeného na střední branky. 

Dále byl RVV informován o aktuálním průběhu PP1 v Tišnově. 

 

Ad 6) Čerpání rozpočtu – manažer Petr Plodík informoval o stavu čerpání rozpočtu 2021. Bez připomínek 

jednotlivých členů VV JMaZL. 

 
Termín příštího jednání: 9. 11. 2021, Brno 


